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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a következő lépés, esetleg az iskolaőröket is 
kivezénylik majd a határra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány a honlapján közzétette azt a törvénytervezet, amely több jogszabály mellett módosítaná
a polgárőrségről szóló törvényt is, mégpedig úgy, hogy a jövőben a polgárőr egyesület alapfeladata
lenne  „az  államhatár  védelmében  és  az  illegális  migráció  megakadályozásában  történő
közreműködés érdekében közterületi járőrszolgálatot, figyelőszolgálatot” ellátni. 

Tisztelt Miniszter Úr! Jó reggelt!  A Jobbik már évekkel ezelőtt felhívta a figyelmet arra, hogy a
migrációs helyzet  hosszú távon komoly kihívások elé fogja állítani  hazánkat,  ezért  hosszú távú
megoldásra  van  szükség.  Az  javasoltuk,  hogy  állítsák  vissza  az  önálló  határőrséget,  amelynek
legfontosabb  feladata  a  határaink  védelme  lenne.  A  Fideszes  többség  azonban  ezt  mindig
leszavazta. 

Azt jól látjuk, hogy a kerítés kell, de önmagában nem elég. Önök érdemi lépést mégsem tettek a
határaink  fokozott  megvédése  érdekében,  csak  a  kormánypropagandán  keresztül  riogatták  és
tartották  félelemben a  magyar  embereket  akkor  is,  amikor  nem volt  ilyen  jelentős  a  migrációs
veszély. A csapból is az folyt, hogy majd Önök megvédik Magyarországot, közben pedig előbb
letelepedési  kötvényekkel  engedték  hazánkba  kétes  kilétű  emberek  tízezreit,  majd  az
embercsempészek szabadon engedésével,  migránsmunkások  százezreinek hazánkba telepítésével
minden eddiginél súlyosabbá tették a helyzetet. Amikor a helyzet fokozódott, akkor tűzoltásként a
rendőrséget újabb feladatokkal terhelték, és készenléti rendőrségen belül létrehozták a határvadász
ezredet.  Csak  arról  feledkeztek  meg,  hogy  valamilyen  módon  -  például  illetményemeléssel
- vonzóvá tegyék ezt a szolgálati ágat, hiszen jelenleg is körülbelül 1800 határvadász hiányzik a
rendszerből. 

A felelőtlen kormányzásuknak köszönhetően tehát ott tartunk, hogy most jön szembe Önökkel a



valóság: nincs, aki megvédje a határainkat. Nincs, aki megvédje a magyar emberek biztonságát. Ott
tartunk,  hogy érdemi  megoldás  helyett  Önök ismételten  csak  toldozzák-foldozzák az  amúgy is
túlterhelt rendszert, és tűzoltásként egészen elképesztő módon a polgárőrök alapfeladatául írnák elő
a  határvédelmi  feladatok ellátását.  Mi  lesz  a  következő lépés,  Tisztelt  Miniszter  Úr,  esetleg  az
iskolaőröket is kivezénylik majd a határra? Mert Önöktől sajnos ez is elképzelhető lenne. 

Tisztelt Miniszter Úr! Nem győzzük hangsúlyozni: Határőr kell a kerítés mellé! Ha Önöknek
valóban fontos  hazánk biztonsága,  akkor  támogassák a  Jobbik-Konzervatívok javaslatát!  Éppen
ezért kérdezem: tervezik-e visszaállítani a 2008-ban megszüntetett önálló határőrséget? 

Várom érdemi válaszát!

 

dr. Lukács László György

Jobbik-Konzervatívok
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